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Vragen van het lid Jan Vos (PvdA) aan de Minister van Economische Zaken 
over het bericht dat lokale groene energie niet goed van de grond komt 
(ingezonden 25 april 2014). 

Vraag 1
Kent u het bericht «kink in de kabel voor lokale groene energie»?1 

Vraag 2
Klopt het beeld dat sinds de invoering van de regeling voor decentrale 
energie (Verlaagd tarief Energiebelasting) per 1 januari 2014 er nog vrijwel 
geen projecten tot stand zijn gekomen? Zo nee, hoeveel projecten zijn er dan 
wel tot stand gekomen? Zo ja, moet de conclusie dan niet worden getrokken 
dat de regeling in de huidige vorm niet toereikend is? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat de onrust en onduidelijkheid rond de reikwijdte van de 
salderingsregeling en het inperken van ontzorgconstructies en dergelijke 
ervoor heeft gezorgd dat er minder projecten tot stand komen? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 4
Kunt u deze vragen beantwoorden voor het Algemeen overleg Decentrale 
energie op 21 mei 2014?

1 Financieel Dagblad, 22 april 2014
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